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Betreft: vragen sociaal domein 4 november 2020 artikel ED
Geachte College,
In het ED van 4 november 2020 staat een artikel over het feit dat het welzijnswerk in
Gemert-Bakel per 1 januari 2021 door Lumens zal worden uitgevoerd.
https://www.ed.nl/de-peel/lumens-gaat-aan-de-slag-in-gemert-bakel-br~aa175917/
ED 4 november……
Bovendien vindt Ragetlie dat het gemeentebestuur zich straks veel te veel met de aansturing
van het welzijnswerk zelf gaat bemoeien. Eerder al nam de gemeente Gemert-Bakel zelf het
jongerenwerk van de LEVgroep over. Alles bij elkaar is dat voor de LEVgroep aanleiding om
een gang naar de bestuursrechter te overwegen, bevestigt Ragetlie,
In dit artikel wordt Wethouder Steeghs als volgt geciteerd:
Voor wethouder Steeghs komt dat als een verrassing, Daar is mij niets van bekend, en 
het zou me ook verbazen als het nu nog zo ver komt. De gemeenteraad heeft 
hier immers afgelopen zomer al over besloten.”
In welke raadsvergadering heeft de gemeenteraad een besluit over dit onderwerp 
genomen?
Wat heeft de gemeenteraad afgelopen zomer exact besloten?
We ontvangen gaarne het raadsvoorstel waarover besloten is
Antwoord:
De vraag van de journalist was of de wethouder bekend was met een gang naar de rechter 
voor wat betreft het jongerenwerk. Daarop is het antwoord gegeven zoals in het artikel is 
verwoord. In de uiteindelijke publicatie lijkt de vraagstelling breder dan tijdens het 
interview. 
In de raadsvergadering van 9 juli 2020 is bij het vaststellen van de tweede financiële 
rapportage door uw raad uitvoerig stil gestaan bij de bezuinigingen op de LEV groep en het 
jongerenwerk. De raad heeft het eerder genomen besluit van het college van B&W daartoe 
in stand gelaten. 

Heeft de gemeenteraad afgelopen zomer een besluit genomen om afscheid te nemen van de
LEVgroep per 1/1/2021
Heeft de gemeenteraad afgelopen zomer een besluit genomen om op zoek te gaan naar een
andere welzijnsorganisatie?
Antwoord:
Er is geen besluit door de gemeenteraad genomen om afscheid te nemen van LEVgroep, 
noch op zoek te gaan naar een andere welzijnsorganisatie. 

Uw besluit om het welzijnswerk in 2021 aan Lumens te gunnen is in de collegevergadering
van 3 november 2020 besloten.
Kunt u ons uitleggen hoe de gemeenteraad volgens uw citaat afgelopen zomer hierover dan
al besloten kan hebben?
Heeft u aan de nieuwe welzijnsorganisatie exact dezelfde voorwaarden gesteld als aan de
huidige welzijnsorganisatie.
Graag ontvangen wij deze voorwaarden en de beschikkingsbrief mbt Lumens subsidie 2021.
Antwoord:



Zoals bij de vorige vraag al aangegeven, lijkt in de uiteindelijke publicatie de vraagstelling 
breder dan tijdens het interview. Wethouder Steeghs heeft niet aangegeven dat de 
gemeenteraad besloten heeft over de beschikking aan Lumens. 
Lumens heeft de informatie uit de presentatie die LEVgroep op 24 augustus heeft gekregen, 
ook gehad. De presentatie aan Lumens is bijgevoegd als bijlage, evenals de beschikkingsbrief 
aan Lumens.  

Wij zien uit naar uw reactie.
Met vriendelijke groeten,
Jan Vroomans
Fractievoorzitter VVD Gemert Bakel


